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Nezadovoljan dobivenim odgovorom od Vijeća ministara BiH na pitanje postavljeno na 42. 

sjednici Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, održanoj 31.1.2013., dopunio 

pitanje kako slijedi: “Evo, da i ja prokomentiram svoje pitanje. Ja sam postavio veoma jasno 

pitanje i dobio sam odgovor koji je jasan, ali ne na moje postavljeno pitanje. Znači, ja sam 

pitao kada će u BiH zaživjeti CITES kao i u 175 članica UN-a, međutim nisam, da sam pitao 

da li neko u BiH radi na zaživljavanju CITES-a, onda bi to bio pravi odgovor, a ovako 

nemam, znači kada će se to desiti. Ne mogu reći da odgovor, ne mogu kritizirati ni ovo što je 

napisano, znači do kraja, jer zaista, znači za vas kolege poslanike koji eventualno ne znaju i 

ne poznaju ovu materiju odgovor je, znači ušlo se dobro u odgovor, međutim, na kraju, kaže 

se da se tu trenutno aktivno radi na uspostavljanju ... itd. Ali to nije bilo moje pitanje. Znači, 

želim da mi se bar približno kaže, npr. bit će ove ili one godine, bit će u ovom ili u onom 

dijelu ove ili one godine. Znači, mislim da, ovaj, ovako vrijedno se radi, to može biti i za 20 

godina. Ali mene baš zanima da li će to biti za godinu, dvije ili 20. Znači, ako može moja 

primjedba.” 
 


